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Beantwoording raadvragen 
 
 
Agendapunt : 12. Ter bespreking gevraagde stukken 

Vergadering : Opinieraad Samenleving d.d. 06 februari 2019 

Portefeuillehouders : Wethouder Lars van der Beek 
   

 
12.A.3 Expertise en studie centrum VSNO verbetering jeugdbeleid gemeenten  
 
D66 – Jeroen van der Ha 
 
Vraag 
Wat gaat de wethouder hier mee doen? 

 
Antwoord 
Als gemeente Woensdrecht willen we best in gesprek gaan. Dit gaan we organiseren.  
 
12.A.12 Raadsinformatienota vaccinatiegraad 
 
D66 – Jeroen van der Ha 
 
Vraag 
Waarom wordt Woensdrecht in de bijlage ‘Vaccinatiegraad West-Brabant verslagjaar 

2018’ als enige grensgemeente genoemd? 

 
Antwoord 
In het document zijn de andere grensgemeenten abusievelijk niet vermeld; ook in de 
grensgemeenten Alphen-Chaam, Zundert en Baarle Nassau zien we een lagere 
vaccinatiegraad dan in de omliggende gemeenten.  
 
12.A.16 Raadsinformatienota Begroting Stichting SOM 2019 en meerjarenraming 2019-2022 
 
VVD – Carin Schellekens-Jaspers 
 
Inleiding 
Dat loonkosten stijgen voor de leerkrachten begrijpt de VVD. De kosten voor het bestuur 
stijgen echter behoorlijk. In 2018 werd voor de directie nog € 572.000,00 gebudgetteerd 
voor 2019 is dit € 695.000,00 . Een verhoging van ruim 20%. 
 
Vraag 
Kan de wethouder hier een verklaring voor geven? 
 
Antwoord 
Er zijn drie redenen waarom de kosten voor de directie zijn gestegen.  
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- De eerste oorzaak voor de stijging van de directiekosten is de uitbreiding van de 
directeursfuncties met 1FTE.  

- De tweede oorzaak is de stijging van de loonkosten voor alle medewerkers in het 
onderwijs, dus ook voor de directeuren.  

- De derde oorzaak is de verhoging van de werkgeverslasten door stijging van de 
premiepercentages van o.a. het Vervangingsfonds, het Participatiefonds en de 
pensioenpremie.  

 
 
 
  
 

 
 
 
  


